
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI DRÓG, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU 

ZA MIESIĄC MARZEC 2019 R. 

 

 

Komisja w miesiącu marcu spotkała się dwukrotnie: 5.03.2019 i 21.03.2019. 

 

Dnia 5.03.2019 komisja: 

– obradowała w sprawie zajęcia ostatecznego stanowiska w sprawie inwestycji dróg 

wojewódzkich 362 i 347. Ostatecznie remontowana będzie droga 362, 

– zapoznała się w temacie utrzymania dróg, ulic i placów na terenie Gminy oraz z 

prawnymi aspektami wpływania na zarządców w sprawie utrzymania porządku przy 

posesjach, 

- zapoznała się z pismem Osiedla nr 2 w Kątach Wrocławskich w sprawie wykonania 

chodnika przy ul. 1-go Maja w Kątach Wrocławskich, 

 -    zapoznała się z petycją w sprawie położenia nakładki asfaltowej na ul. Akacjowej i 

Klonowej w Mokronosie Górnym oraz przebudowy drogi 370 od Mokronosu Górnego do 

Smolca,                                      

-    sformułowała wnioski :                  

            * o wystąpienie do PKP o możliwość przeanalizowania budowy dodatkowego peronu 

w linii kolejowej 274 między Sadowicami a Kątami Wrocławskimi. 

            * o wystąpienie do Marszałka Województwa Dolnośląskiego z pismem o 

spowodowanie zatrzymywania się pociągów Kolei Dolnośląskich na stacji w Sadowicach 

Wrocławskich (Krzysztof Bujak) 

            * w związku z planowanymi inwestycjami w sąsiedztwie drogi nr 347, wystąpić do 

zarządców dróg i właścicieli terenów inwestycyjnych z wnioskiem o rozbudowę drogi nr 347 

o dodatkowy pas na odcinku od ronda do zjazdu w ulicę Kwiatkowskiego. 

 

Dnia 21.03.2019 komisja: 

– gościła radnego powiatowego Andrzeja Jamrozika, który omówił program 

„Bezpieczna Droga” 

– zapoznała się z wstępnymi założeniami koncepcji lokalnego transportu zbiorowego, 

która zawiera następujące punkty: 

1. Wykorzystanie połączeń PKP 

2. Bilet aglomeracyjny ( PKP, bus, MPK) 

3. Śledzenie pozycji autobusu przez GPS 

4. Zniżki dla uczniów, osób starszych, osób niepełnosprawnych 

5. Autobusy niskopodłogowe 

 

Na komisji  przekazano informację : 

- o  pracy zespołu powołanego do opracowania pierwszej części koncepcji transportu 

lokalnego( Stanisław Chojecki, Tadeusz Stańczyk, Aleksander Janaś). 

- o materiałach ZOJO - stan dowozu uczniów do szkół w roku szkolnym 2018/2019 oraz 

2019, 

- o  spotkaniach w Urzędzie Miasta Wrocławia w sprawie skomunikowania północy gminy, 

- o korespondencji z Przewozami Regionalnymi Sp. z.o.o, Urzędu Marszałkowskiego, 

Wydziałem Transportu Urzędu Miejskiego we Wrocławiu ( linie 132, 607), korespondencji 

firmy Radiotechnika Marketing z Pietrzykowic z Urzędem Miejskim we Wrocławiu w 

sprawie dowozu pracowników do zakładu pracy oraz wykaz miejscowości pozostających bez 

jakiejkolwiek komunikacji. 

 



Ponadto podniesiono sprawę remontu dworców PKP w Kątach Wrocławskich i Smolcu oraz 

opracowanie tak zwanych” czarnych punktów " na drogach gminnych. 

– przeprowadziła dyskusję i zapoznała się z temat obwodnicy Kątów Wrocławskich oraz 

Autostrady A4 (obecny stan prawny, projekty, analiza działań zwiększających szansę na 

realizację  przedsięwzięcia), 

– zapoznała się z pismem Burmistrza do DSDiK o przebudowę skrzyżowania - ul. 

Fabryczna, 

– zapoznała się z pismem Burmistrza do DSDiK o możliwość oznakowania 3d na 

przejściu przy SP1 oraz wnioskiem o wykonanie remontu chodników przy ul. Czystej w 

Gniechowicach,  

- zapoznała się z pismem kierowanym do Starosty Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

budowy ronda na ul. Chłopskiej w miejscowości Smolec, 

– podjęła wnioski:                                                                                                              

 wystąpienie do DSDiK o informację w sprawie możliwości wykonania                  

sygnalizacji świetlnej na drodze nr 370 w Mokronosie Górnym, przy szkole                  

Montessori (Dawid Ludwikowski), 

 rozpoczęcie procedury przetargowej na odnowienie oznakowania poziomego na 

drogach gminnych (Grzegorz Kołcz), 

 podjęcie działań związanych z budową obwodnicy Kątów Wrocławskich (Jarosław 

Wojciechowski), a w szczególności: 

- wystąpienie do właściwej instytucji o ujęcie w "Strategii rozwoju Województwa 

Dolnośląskiego połączenia dróg wojewódzkich nr 347 i 346 w ramach skomunikowania A-4 z 

S-5, 

- rozpoczęcie prac planistycznych celem wskazania w planie połączenia dróg wojewódzkich 

nr 347 i 346, 

- rozważyć możliwość prac koncepcyjnych obwodnicy w latach 2020-2021. 

 wystąpienie do DSDiK z wnioskiem o uzupełnienie słupków U-1a przy drogach 

wojewódzkich na terenie gminy (Beata Czuchrowska) 

        

Komisja opiniowała projekty uchwał: 

- w sprawie nadania nazwy ulicy w Smolcu (9-za) 

- w sprawie nadania nazwy ulicy w Strzeganowicach (8-za,1-wstrzymująca) 

- w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Kąty Wrocławskie w 2019 roku” (6-za, 1-

przeciw, 2-wstrzymujących) 

 

   

Komisja w miesiącu kwietniu planuje spotkać się 18.04.2019. 

 

 

Przewodniczący Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                                          Piotr Sobko 
 


